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Referatsaker 
Vestlia 7 D, invitasjon til begrenset samråd. Område- og prosessavklaring. 
Ekebergveien 230 m.fl., Sæter, felt S3. Invitasjon til innspill fra bydelen, område- og 
prosessavklaring. 
Utvalget for Bekkelagets Sjøside – Uttalelse til tilleggshøring til ”Fjordbyplanen – program for 
planarbeid.” 
Mottatte merknader til nabovarsel – Nordstrandveien 34, gnr. 182, bnr. 578 
 
 
Bydel Nordstrand 
 
 
 
Steinar Lende (A)/s/ 
leder av byutvikling, miljø og samferdsel komiteen      
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Sak 23/06    Godkjenning av innkalling og sakskart  
 
Arkivsak: 200600116 
Arkivkode: 027.2 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 23/06  
 
GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSKART  
 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Innkalling og sakskart til byutvikling, miljø og samferdsel komiteens møte 05.09.2006 
godkjennes. 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 24/06    Godkjenning av BMS protokoll fra møte 07.06.2006  
 
Arkivsak: 200600117 
Arkivkode: 027.2 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 24/06  
 
GODKJENNING AV BMS PROTOKOLL FRA MØTE 07.06.2006  
 
 
 
 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra byutvikling, miljø og samferdsel komiteens møte 07.06.2006 godkjennes. 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 25/06    Servicerute i Bydel Nordstrand  
 
Arkivsak: 200400164 
Arkivkode: 625 
Saksbehandler: Berit Børsum Bystrøm 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Arbeidsutvalget 28.08.06 38/06  
Eldrerådet 05.09.06 46/06  
Rådet for funksjonshemmede 05.09.06 15/06  
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 25/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
Tidligere vedtak i saken: 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
SERVICERUTE I BYDEL NORDSTRAND  
 
Bakgrunn 
Servicelinje 75A har de siste årene trafikkert i Bydel Nordstrand.  Ruten har grovt sett 
trafikkert slik: Lambertseter T-bane – Kastellet – Sæter – Lambertseter – Lambertseter alders- 
og sykehjem – Marmorveien – Feltspatveien.  Bussruten har stoppet ved behov for av- og 
påstigning.  Bydel Nordstrand behandlet våren 2005 et forslag om utvidelse av ruten. 
Bydelsutvalget ba Oslo Sporveier se på mulighet for utvidelse/forlengelse av 
servicebusstilbudet.  Bakgrunnen for vedtaket var at det var innkommet innspill fra beboere i 
bydelen, men også av miljøhensyn i forhold til å begrense eksos/svevestøv fra privatbiler.  
Trasèendringer som ble foreslått var at linjen skulle trafikere øyene (Ulvøya, Ormøya, 
Malmøya), dessuten en omlegging til  Herregårdsveien og Midtåsen.  Forslaget er oversendt 
Oslo Sporveier, men bydelen har ikke mottatt noen tilbakemelding. 
 
Saksfremstilling:  
Sporveien har nå endret trasèen til serviceruten.  Den trafikkerer fortsatt som tverrgående linje 
mellom Kastellet og Marmorveien, og opp til Krystallen seniorsenter.  Ruten trafikkerer ikke 
lenger via Sæter og til Lambertseter alders- og sykehjem.  Sporveien begrunner dette med at 
trafikkgrunnlaget ikke lenger er tilstede slik som linjen var tidligere.  Det er også tatt hensyn til 
at den nye traseen ikke skal trafikkere parallelt med andre eksisterende linjer (eks. bussrutene 
47 og 79, Ekebergbanen og T-banen.) 
 
Bydelsdirektøren vurderer at det er behov for en tversgående linje i bydelen for at beboere skal 
kunne bevege seg til og fra tjenestetilbudene i bydelen med kollektivtransport.   Dersom 
beboere på øyene skal komme seg kollektivt til helsestasjon, sosialsenter eller eldresenter må 
de først reise via sentrum og deretter til bydelen.   
 
Servicelinje 75A har tidligere trafikkert via Lambertseter alders- og sykehjem.  Beboere ved 
sykehjemmet som har pårørende boende i bydelen,  har benyttet servicelinjen for å kunne 
besøke sykehjemmet.   Den nye trasèen går ikke lenger via sykehjemmet.  
 
Den nye linjen skal ikke lenger trafikkere i Ekebergveien mot Sæter.  Dette medfører at 
beboere  i denne delen av bydelen må benytte ordinær kollektivtransport.  På Sæter ligger 
bydelsadministrasjonens lokaler, trygdekontor, apotek og postkontor foruten flere butikker.  
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Av- og påstigning til ordinær kollektivtransport er vanskelig for bevegelseshemmede.  Spesielt 
problematisk kan det bli vinterstid å komme opp bakken fra holdeplassen på Ekebergbanen og 
opp til Sæterkrysset.   
 
Bydelsdirektøren vurderer at nåværende tilbud med servicebuss i bydelen er betydelig redusert 
og ber om at Oslo Sporveier vurderer omlegging til ny trase igjen. 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oslo Sporveier bes om å vurdere omlegging til ny trasè for linje 75.  Spesielt bes det om å ta 
hensyn til bydelens innspill og vurdere en utvidelse av servicelinjen. 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Bente Aldrin/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 26/06    Cecilie Thoresensvei 17-19 m.fl. Lambertseter senter 
(Nord) - planforslag til offentlig ettersyn  

 
Arkivsak: 200500431 
Arkivkode: 512 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 26/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
CECILIE THORESENSVEI 17-19 M.FL. LAMBERTSETER SENTER (NORD) - 
PLANFORSLAG TIL OFFENTLIG ETTERSYN  
Dokumentet er ikke ferdigbehandlet. Ettersendes/omdeles i møtet. 
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Sak 27/06    E18 Herregårdskrysset - varsel om mindre vesentlig 
reguleringsendring  

 
Arkivsak: 200600775 
Arkivkode: 512.1 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 27/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
E18 HERREGÅRDSKRYSSET - VARSEL OM MINDRE VESENTLIG 
REGULERINGSENDRING  
 
Bakgrunn: 
Administrasjonen viser til det foreliggende varselet fra Plan- og bygningsetaten av 06.07.2006. 
Bydelen har fått utsatt høringsfrist til 06.09.2006. Det er derfor behov for at vedtaket fra 
byutvikling, miljø og samferdsel komiteen sendes som uttalelse, med forbehold om 
sluttbehandling i bydelsutvalget. Etter avtale med Plan- og bygningsetaten ettersendes endelig 
vedtak fra Bydelsutvalget 16.09.2006. 

 
Forslaget 
Dagens Herregårdskryss er stort, utflytende og virker ulogisk for trafikantene. Utformingen av 
krysset medfører snikkjøring og forsinkelser for bussen. 
 
Herregårdskrysset foreslås ombygd på østlig side av krysset. Kryssområdet omdisponeres bl.a. 
ved at eksisterende nordgående påkjøringsrampe tas bort, og erstattes av en ny påkjøringsrampe 
sør for brua til Ljanbrudiagonalen (se vedlegg). Hensikten er bedre framkommelighet for 
trafikken på Mosseveien og for buss gjennom krysset. Statens vegvesen vurderer tiltaket som et 
miljø- og sikkerhetstiltak, og har ikke planlagt støyskjermingstiltak. 
 
Ulike krav til løsning 
Plan- og bygningsetaten vil anbefale forslaget til omregulering i Herregårdskrysset med 
forbehold om hvorvidt planen kan vurderes å være i samsvar med gjeldende støyretningslinjer. 
Forslaget til omregulering vil eventuelt kunne bli omgjort til bystyresak etter høringen. 
 
Konsekvenser av veitrafikkstøy er utredet, og reguleringsendringen vil ifølge utredningen ikke 
resultere i merkbar støyøkning, men grenseverdier for støy er, og vil bli, overskredet. 
Reguleringsendringen medfører at støynivået øker i området der det kommer ny 
påkjøringsrampe, og minsker der den gamle påkjøringsrampen fjernes. 
 
Statens vegvesen og Plan- og bygningsetaten tolker støyretningslinjene ulikt, hva angår 
hvorvidt reguleringsendringen utløser plikt til å gjennomføre avbøtende tiltak mot støy.  
 
Bydelsdirektørens vurdering 
Administrasjonen stiller seg positiv til at Herregårdskrysset utbedres for å unngå snikkjøring og 
bedring av forholdene for kollektivtrafikken.  
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Hva angår tolkningen av støyskjerming ønsker bydelen at Plan- og bygningsetaten legger 
støyretningslinjene til grunn i sine vurderinger og at Helse- og velferdsetatens uttalelse tillegges 
stor vekt. 
 
I saksframlegget fra Plan- og bygningsetaten fremkommer det ikke at Lusetjernbekken er lagt i 
rør i området som foreslås omregulert. Administrasjonen vil derfor gjøre oppmerksom på dette 
og at Oslo kommune gjennom Byøkologisk program ønsker å gjenåpne elver og bekker 
gjennom satsningen på det blågrønne miljø. 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

1. Bydelsutvalget stiller seg positive til at det ved mindre vesentlig reguleringsendring, 
gjøres tiltak for å legge forholdene bedre til rette for kollektivtrafikken og å redusere 
muligheten for snikkjøring i E18 Herregårdskrysset 

2. Bydelsutvalget ber om at Helse- og velferdsetatens vurderinger hva angår 
støyskjerming vektlegges i saken. 

3. Bydelsutvalget gjør oppmerksom på at nedre del av Lusetjernbekken er lagt i rør i det 
aktuelle området. Bydelsutvalget ber om at det før omreguleringen vedtas gjøres 
vurderinger hvorvidt gjenåpning av bekken kan la seg gjøre.  

 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef  
 
 
Vedlegg: 
E 18 Herregårdskrysset  
Varsel om mindre vesentlig reguleringsendring   
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Sak 28/06    Sandstuveien 39 m. fl. varsel om begrenset høring - 
reguleringsplan  

 
Arkivsak: 200600882 
Arkivkode: 512.1 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 28/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
SANDSTUVEIEN 39 M. FL. VARSEL OM BEGRENSET HØRING - 
REGULERINGSPLAN  
 
Bakgrunn: 
Plan- og bygningsetaten sendte den 17.12.2004 et reguleringsforslag over til politisk 
behandling for ovennevnte eiendom. Dette forslaget ble trukket av forslagstiller før bystyret 
behandlet saken. Plan- og bygningsetaten har mottatt brev fra byrådsavdelingen for byutvikling 
om å utarbeide et alternativt planforslag i tråd med revidert planforslag fra forslagstiller.  
 
Høringen gjelder endringene og etaten ber om at eventuelle uttalelser omhandler disse. 
Tidligere innkomne bemerkninger til forslaget vil følge forslaget til politisk behandling og 
administrasjonen gjør oppmerksom på at bydelens tidligere uttalelse er innarbeidet og 
kommentert i det reviderte planforslaget. For utfyllende saksopplysninger viser 
administrasjonen til brev fra Plan- og bygningsetaten av 17.08.2006 med vedlegg. 
 
Det er ikke avklart om bydelen får utsatt frist til å komme med uttalelse. Dersom dette ikke 
innvilges ser administrasjonen det hensiktsmessig at en foreløpig uttalelse oversendes Plan- og 
bygningsetaten etter behandling i byutvikling, miljø og samferdsel komiteen. Av denne 
uttalelsen vil det fremgå forbehold om endelig sluttbehandling i bydelsutvalget med dertil 
ettersendelse av vedtak. 
 
Bydelsdirektørens vurdering: 
Administrasjonen finner det positivt at forslagstiller imøtekommer bydelens innspill gjennom 
redusert utnyttelse på eiendommen, reduksjon av byggehøyde og skrånende tak. Bebyggelsen 
vil på denne måten relatere seg bedre til eksisterende bebyggelse i området. De foreslåtte 
endringene gir en fornuftig utnyttelse av eiendommens boligpotensial nær etablert infrastruktur. 
 
Behov for oppfølging av tidligere uttalelse 
Som det fremgår av forslagstillers kommentarer ser ikke denne behov for å utarbeide en 
risikovurdering mht. forurensning i grunnen. I følge rikspolitiske retningslinjer for barn og 
unge vektlegges det at arealer for barn og unge  skal være sikret mot forurensing og annen 
helsefare. Da det i en årrekke var bensinstasjon på eiendommen, bør det foretas nødvendige 
vurderinger i forhold til dette punktet.  
 
Fremtidig realisering og status for turvei E 7 må avklares. 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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Bydelsutvalget finner det positivt at forslagstiller imøtekommer bydelens innspill gjennom 
redusert utnyttelse på eiendommen, reduksjon av byggehøyde og skrånende tak. Bebyggelsen 
vil på denne måten relatere seg bedre til eksisterende bebyggelse i området.De foreslåtte 
endringene gir en fornuftig utnyttelse av eiendommens boligpotensial nær etablert 
infrastruktur.  
 
Bydelsutvalget har  ingen merknader til øvrige endringer i planforslaget. 
 
Bydelsutvalget ønsker til tross for tidligere uttalelse å påpeke følgende forhold: 
I følge rikspolitiske retningslinjer for barn og unge vektlegges det at arealer for barn og unge 
skal være sikret mot forurensning og annen helsefare. Da det i en årrekke var bensinstasjon på 
eiendommen, bør det foretas nødvendige vurderinger i forhold til dette punktet. 
 
Fremtidig realisering og status for turvei E 7 må avklares. 
 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
 
Vedlegg:  
Brev fra Plan- og bygningsetaten av 17.08.2006– Sandstuveien 39 m.fl. Varsel om begrenset 
høring.  
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Sak 29/06    Varsel om offentlig ettersyn av forslag til program for 
planarbeid med arealdelen av Oslos kommuneplan 2008  

 
Arkivsak: 200600712 
Arkivkode: 511.1 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 29/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
VARSEL OM OFFENTLIG ETTERSYN AV FORSLAG TIL PROGRAM FOR 
PLANARBEID MED AREALDELEN AV OSLOS KOMMUNEPLAN 2008  
 
Bakgrunn 
Innledning 
Arbeidet med rullering av Oslos kommuneplan for perioden 2008 – 2025 skal starte opp. 
Gjennom kommuneplanen skal kommunens politiske myndigheter formidle hvilke overordnede 
utviklingsretninger de arbeider etter, med hovedvekt på visjon, mål og strategier. Her inngår 
også kommuneplanens arealdel. Som et ledd i arbeidet med rulleringen av denne har Plan- og 
bygningsetaten (PBE) utformet et forslag til program for planarbeid med arealdelen av Oslos 
kommuneplan 2008. Det er i hovedsak Kommuneplan 2004 og oppfølging av denne som 
danner utgangspunkt for planprogrammet som PBE legger frem. Etter behandling i bystyret er 
forslaget nå ute til offentlig ettersyn og PBE ber om innspill og kommentarer på innhold, 
organisering og gjennomføring av arbeidet med planen. For utfyllende saksopplysninger se 
vedlegg. 
Hovedtrekkene i planprogrammet 
Hensikten med planprogrammet er å ivareta hensynet til miljø, naturressurser og samfunn, og 
gjøre den videre planprosessen kjent, samt sikre at relevante utredningstema og planalternativer 
er tatt med i det videre arbeidet med Kommuneplanen.  
 
Som det fremgår av planprogrammet har PBE vurdert tre alternative arealstrategier : 

1. Videreføring av gjeldende arealbruksstrategi 
2. Utvikling av gjeldende arealbruksstrategi basert på ny kunnskap om utfordringer innen 

temaene grønnstruktur-, transport-, sosial infrastruktur 
3. Utforme en ny arealbruksstrategi med bakgrunn i at en får ny kunnskap og oversikt over 

utfordringer og løsninger 
I planprogrammet legges alternativ 2 til grunn i det videre arbeidet. 
 
PBE foreslår i planprogrammet at følgende spørsmål og problemstillinger bør belyses i arbeidet 
med Kommuneplanen 2008: 

• Vurdering av arealbehov for sosial infrastruktur 
• Vurdering av behovet for supplering av blågrønn struktur 
• Vurdering av arealpolitikken i levekårssammenheng 
• Vurdering av områdeavgrensning for parkeringsnormene 
• Vurdering av miljøbelastning for det sentrale byområdet  
• Oslo i en regional sammenheng 

 
Videre ser PBE at det vil være behov for ny og oppdatert kunnskap om: 
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• Befolkningsutvikling/-prognoser 
• Hvordan behovet for sosial infrastruktur kan dekkes 
• Hvordan grøntstrukturen kan styrkes og utvikles 
• Tåleevne på miljøsiden for det sentrale byområdet med økt trafikk 
• Utvikling av enkelte regionale tema 

 
Det foreligger en fremdriftsplan i forhold til arbeidet med Oslos kommuneplan 2008. Behovet 
for informasjon, medvirkning og samarbeid er ivaretatt i planarbeidet. 

 
Bydelsdirektørens vurdering 
Kommuneplanen er kommunens strategiske styringsdokument for den videre utvikling i byen. I 
planen skal det legges vekt på å vise hvilke utviklingstrekk som kan prege bysamfunnet de 
neste 15-20 årene. Planen skal begrunne kommunens langsiktige mål, vise hvilke utfordringer 
man står foran og stake ut strategier for en ønsket utvikling. Planprogrammet utgjør en viktig 
del av arbeidet med arealdelen for Kommuneplan 2008, blant annet som beslutningsgrunnlag i 
den videre planprosessen. Administrasjonen finner det foreliggende forslaget dekkende i 
forhold til hovedspørsmål/problemstillinger, utredningsbehov, med mer og slutter seg til den 
foreslåtte arealstrategien. Administrasjonen finner at hensikten med planprogrammet er 
ivaretatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til forslaget til program for arbeidet med arealdelen av 
Kommuneplan 2008. 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
 
Vedlegg:  
Varsel om offentlig ettersyn av forslag til program for planarbeid med arealdelen av Oslos 
kommuneplan 2008 
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Sak 30/06    Søknad om bevilling  -  ITG i Cecilie Thoresensvei 7 B  
 
Arkivsak: 200600808 
Arkivkode: 944.4 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 30/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
SØKNAD OM BEVILLING  -  ITG I CECILIE THORESENSVEI 7 B  
Bakgrunn 
Næringsetaten har i brev av 14.07.2006 (mottatt bydelen 18.07.2006) oversendt søknad fra ITG 
ved Rune Bugge om salgsbevilling for alkoholholdig drikk med høyst 4,7 volumprosent 
alkohol – ølutsalg/ny bevilling.  
 
Firmaet har i dag import bevilling for øl. Dette begrenser seg til salg til andre som har 
ølbevilling. Firmaet ønsker nå i å selge øl direkte til forbruker. 
Ølsalget skal skje fra firmaets kontorlokale i Cecilie Thoresens vei 7 B, 1153 Oslo. 
 
 
I h.h.t. alkohollovens § 1-7 a kan kommunen ved vurdering av om bevillingen bør gis bl.a. 
legge vekt på antall salgs- og skjenkesteder, stedets karakter, beliggenhet, målgruppe, trafikk- 
og ordensmessige forhold, næringspolitiske hensyn og lokalmiljøet for øvrig.  
 
Bydelsdirektørens vurdering 
Med bakgrunn i foreliggende søknad finner ikke bydelsdirektøren forhold som tilsier at 
salgsbevilling for alkoholholdig drikk med høyst 4,7 volumprosent ikke bør innvilges for ITG  
ved Rune Bugge i Cecilie Thoresensvei 7 B, 1153 Oslo.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelutvalget anbefaler den foreliggende søknaden om salgsbevilling for alkoholholdig drikk 
med høyst 4,7 volumprosent/ny bevilling til  ITG ved Rune Bugge, Cecilie Thoresens vei 7 B, 
1153 Oslo. 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
 
Vedlegg:  
Søknad om bevilling 
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Sak 31/06    Søknad om ny bevilling  - Easy 24 6004 Lambertseter  
 
Arkivsak: 200600915 
Arkivkode: 944.4 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 31/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
SØKNAD OM NY BEVILLING  - EASY 24 6004 LAMBERTSETER  
 
Bakgrunn: 
 
Næringsetaten har i brev av 25.08.2006 oversendt søknad fra Christer Liholt ved Easy 24 6004 
Lambertseter, Oberst Rodes vei 42, 1152 Oslo. Søknaden gjelder salgsbevilling for 
alkoholholdig drikk med høyst 4,7 volumprosent/ny bevilling. Næringsetaten ber om 
bydelsutvalgets uttalelse i forhold til søknaden. 
Opplysninger i henhold til alkohollovens § 1-7 a 
I h.h.t. alkohollovens § 1-7 a kan kommunen ved vurdering av om bevilling bør gis bl.a. legge 
vekt på antall salgs- og skjenkesteder, stedets karakter, beliggenhet, målgruppe, trafikk- og 
ordensmessige forhold, næringspolitiske hensyn og hensynet til lokalmiljøet for øvrig. 
 
 
Easy 24 er det nye konseptet til Reitan servicehandel. Alle Easy 24 butikkene er døgnåpne eller 
åpne til kl. 24.00.(Markedet for servicehandel består av kiosker, butikker og bensinstasjoner). 
Ved siden av dagligvarer selges det ferske bakevarer, pølser/hamburgere, delikatesse og DVD 
utleie.  
Easy 24 6004 Lambertseter ligger i krysset Oberst Rodes vei/Lambertseter veien i samme 
bygning som Peppes Pizza. På andre siden av Oberst Rodes vei ligger det en Statoilstasjon. 
Stedet er omkranset av småhusbebyggelse. 
 
I følge bydelens utekontakter har stedet vært og er et møtested for bydelens ungdom under 18 
år, spesielt på kveldstid. Deler av vareutvalget appellerer til denne gruppen, spesielt de som 
man finner i et tradisjonelt storkiosksortiment. Det opplyses videre at trafikksituasjonen er 
kaotisk på stedet, spesielt på fredagskvelder og i helgene. 
 
29.08.2006 gjennomførte administrasjonen ved avdelingssjef for barn, unge og nærmiljø og 
plankonsulenten en befaring i butikkens lokaler på dagtid. 
Med bakgrunn i denne mener administrasjonen at utvalget ved Easy 24 Lambertseter og 
eksponeringen av varene gjenspeiler det man finner i en tradisjonell storkiosk, men med stor 
vekt på dagligvarer i forhold til totalt salgsareale. Den valgte planløsningen gjør 
dagligvaredelen tydeligere adskilt i forhold til øvrig varetilbud, men man må inn i butikken 
gjennom en sikring for å finne sjokolade og leie DVD filmer. Dette er produkter som appellerer 
til ungdom i tillegg til fast food. 
Bydelsdirektørens vurdering 
Administrasjonen ønsker en restriktiv linje i forhold til at alkoholholdig drikke med høyst 4,7 
volumprosent alkohol får innpass innenfor servicehandelen.  
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Som tidligere nevnt er stedet møteplass for ungdom under 18 år. Deler av vareutvalget 
appellerer til denne målgruppen og stedet holder åpent på kveldstid til kl. 24.00. Det ligger også 
andre virksomheter som trekker dem til dette stedet/området av bydelen. Administrasjonen 
mener stedet av den grunn egner seg dårlig som distribusjonskanal for alkoholholdig drikke 
med høyst 4,7 volumprosent alkohol, både i forhold til å være i forkant i forhold til mulige 
konflikter med bakgrunn i ungdomsfyll og i et forebyggende perspektiv sett i lys av bydelens 
barn og unge. I tillegg ønsker  administrasjonen å vektlegge den trafikale situasjonen på stedet, 
både i forhold til dagens avkjørsel og øvrig trafikkavvikling i krysset Oberst Rodes 
vei/Lambertseterveien.  
 
Administrasjonen anbefaler av den grunn ikke den foreliggende søknaden fra Christer Liholt 
ved Easy 24 6004 Lambertseter, Oberst Rodes vei 42, 1152 Oslo. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens vurdering og anbefaling. 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
 
 
Vedlegg: Brev fra Næringsetaten av 25.08.2006 
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Sak 32/06    Behandling av "Invitasjon til innspill til planinitiativ" fra 
Plan- og bygningsetaten  

 
Arkivsak: 200600868 
Arkivkode: 512.1 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 32/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
BEHANDLING AV "INVITASJON TIL INNSPILL TIL PLANINITIATIV" FRA 
PLAN- OG BYGNINGSETATEN  
 
Bakgrunn  
Bydelen har mottatt og vil få flere invitasjoner til innspill til planinitiativ fra Plan- og 
bygningsetaten, der bydelen har mulighet til å komme med innspill til plansaker tidlig i 
planprosessen.  
 
Det har vært en del uklarheter hvordan bydelen skal behandle disse planinitiativene, fordi man 
har en 12 dagers frist på å komme med en uttalelse. Dette gjør det spesielt vanskelig å få slike 
saker politisk behandlet. Det vil være viktig å få avklart rutiner på hvordan man skal 
saksbehandle slike saker, og spesielt om og hvordan disse sakene skal behandles politisk i 
bydelen. 
 
Om ordningen 
Invitasjon til innspill til planinitiativ ble startet opp i 2003 som et forsøk med samråd i 
plansaker, der fem etater fikk tilsendt planinitiativ til uttalelse før føringer for området ble gitt 
av Plan- og bygningsetaten. Denne ordningen er nå utvidet til alle etater samt bydelene. 
Invitasjon til innspill til planinitiativ, samråd mellom etater, bydeler og Plan- og bygningsetaten 
er et tillegg til den lovbestemte medvirkning i planarbeid, og kommer som et supplement til 
forhåndsuttalelser og bemerkninger ved offentlig ettersyn. Gjennom samråd ønsker man å få 
frem eksisterende kunnskap om det aktuelle området tidlig i planprosessen, samlet for hele 
kommunen. Dette gir ryddigere planprosesser og større forutsigbarhet  både for forslagsstiller 
og berørte.  
 
Ordningen fungerer slik at planinitiativ som mottas i Plan- og bygningsetaten fra forslagstillere 
umiddelbart blir sendt etatene og bydelene for innspill. Planinitiativene vil deretter få en 
område- og prosessavklaring i Plan- og bygningsetatens Planforum. Område- og 
prosessavklaring skal avdekke eventuelle problemstillinger i området, fastsette 
utredningsbehov og gi Plan- og bygningsetatens føringer for området. Av den grunn gis det 
ikke nærmere saksutredning i forbindelse med utsendelse av planinitiativet fra Plan- og 
bygningsetaten til etatene og bydelene. 
 
Plan- og bygningsetaten påpeker at det er viktig at barnas representant i bydelene gis anledning 
til å uttale seg. Denne uttalelsen kan gis uavhengig av ordinær behandling i råd og utvalg. 
 
 
 
Bydelsdirektørens vurdering: 
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Bydelen sitter på lokalkunnskap som er nyttig som grunnlag for Plan- og bygningsetatens 
vurdering og forslagstillers utforming av planforslaget. Ordningen gir bydelen en sjanse til å 
holde seg orientert om hva som kommer av planforslag i bydelen. Dette gir bydelen muligheten 
til å være proaktive i forhold til å planlegge innsats og prioritere arbeidsoppgaver. Utfordringen 
er da knyttet til tidsfristen for å komme med uttalelse, jf. hensynet til å komme tidlig inn i 
planprosessen, da det i disse sakene ikke vil bli gitt utsatt frist. 
 
Slik Invitasjon til innspill til planinitiativ er lagt opp fra Plan- og bygningsetatens side med 12 
dagers tidsfrist, hensikten med ordningen og historien som ligger til grunn for invitasjonene, 
virker det som man i forutsetter en administrativ behandling. Derimot er det ingen tegn til at 
man ikke ønsker en politisk behandling av disse sakene i bydelen. Dette krever en avklaring. 
Med bakgrunn i denne redegjørelsen finner bydelsdirektøren det hensiktsmessig at slike 
planinitiativ blir vurdert og bestemt av BU-leder og direktør i samråd. 
 
  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
1.BU-leder og bydelsdirektør får fullmakt til besvare planinitiativene.  
 
2. Det forutsettes i avgjørelsen at BU-leder og bydelsdirektør er samstemte. I motsatt fall skal 
uenigheten framgå. 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Berit Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 33/06    Revisjon av samarbeidsavtale mellom bydelene og Plan- 
og bygningsetaten  

 
Arkivsak: 200501666 
Arkivkode: 511.2 
Saksbehandler: Vegard Jensen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 33/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
REVISJON AV SAMARBEIDSAVTALE MELLOM BYDELENE OG PLAN- OG 
BYGNINGSETATEN  
Bakgrunn: 
Siden nåværende samarbeidsavtale mellom bydelene og Plan- og bygningsetaten ble inngått 
14.05.1996 har det kommet en del nye lov- og forskriftsbestemmelser som gjør at avtalen ikke 
er i samsvar med gjeldende regler. 
Byrådsavdeling for byutvikling har derfor bedt Plan- og bygningsetaten om å sørge for at 
gjeldende samarbeidsavtale mellom bydelene og etaten blir revidert. 
 
Med bakgrunn i dette ber etaten om forslag fra bydelene til endringer i samarbeidsavtalen. 
Videre om den nåværende avtalen er hensiktsmessig på alle områder eller om den kan 
forbedres. 
 
Bydelsdirektørens vurdering 
Tidsfrister  
Som det fremgår av brevet fra Plan- og bygningsetaten er det innført tidsfrister for plan- og 
byggesaker. På planforslag som legges ut til offentlig ettersyn er høringsfristen satt til 30 dager. 
For saker med konsekvensutredning er fristen satt til 6 uker. Dette berører nødvendigvis 
bydelens behandling av disse sakene. Ved oversitting av tidsfrister vil retten til merknader og  
medvirkning bortfalle. 
Kommentar: 
Plan- og byggesaker har lokalpolitisk interesse. Sakene sluttbehandles i første ordinære  møte i 
bydelsutvalget. I de tilfellene dette ikke lar seg gjøre i arbeidsutvalget etter delegert 
vedtaksmyndighet fra bydelsutvalget. Unntaksvis har sakene blitt behandlet administrativt eller 
i fagkomité med forbehold om endelig sluttbehandling i bydelsutvalget. Bydelsutvalgets vedtak 
har da blitt ettersendt Plan- og bygningsetaten. I enkelte saker har bydelen etter avtale med 
saksbehandler fått utsatt høringsfrist i saker der det er snakk om å oversitte fristen med ”noen” 
dager. Bydelen mener det fortsatt bør være åpning for dette i enkelte tilfeller for å sikre en 
fullverdig politisk behandling av saker som er av stor betydning for bydelen.  
 
Det fremgår av plan- og bygningsloven § 27-1 nr. 2 at det skal gis en rimelig frist for 
merknader som ikke må settes kortere enn 30 dager. Dette bør kunne gi en åpning for utvidet 
høringsfrist i store kompliserte eller prinsipielt viktige saker for bydelene. 
 
Plansaker 
Private regulerings- og bebyggelsesplanforslag 
Etter samarbeidsavtalens 3.1.a skal bydelene selv holde seg orienterte om kunngjøringer av 
private regulerings- og bebyggelsesplanforslag. Etaten skal oppfordre forslagstillere til å 

   17



underrette bydelene ved igangsetting av planarbeidet og informere berørt bydel når slike 
planforslag mottas. 
 
Etaten påpeker at bydelene nå kan få innsyn i saksdokumentene i alle saker via Saksinnsyn på 
intranett. Usikkerheten ved at de private forslagstillerne i enkelte saker skulle unnlate å varsle 
bydelene vil derfor bortfalle. Det kan derfor stilles spørsmål ved om det er nødvendig at etaten 
varsler bydelen om slike saker. 
Kommentar: 
Administrasjonen mener dagens elektroniske løsninger fremmer økt mulighet til innsyn og 
effektivitet under forutsetning av at ”nettressursene” til enhver tid oppdateres og ikke er 
ustabile. Videre må nødvendige dokumenter foreligge på nett. Administrasjonen stiller 
imidlertid spørsmål ved om bydelene har kapasitet til å følge opp i forhold til de ressursene de 
råder over. Videre vil bydelenes ulike økonomiske situasjon være en terskel i forhold til 
tilgangen til Plan Web, Kom Gab, grunnkart og ortofoto m.v. Administrasjone ser behov for en 
avklaring i forhold til hvilken koordinerende rolle Plan- og bygningsetaten skal ha i denne 
typen saker. 
Mindre vesentlige reguleringsendringer 
I følge samarbeidsavtalens 3.1.c skal mindre vesentlig reguleringsendringer bare oversendes i 
saker som antas å ha særlig interesse og betydning for bydelen. Det kan i blant være vanskelig 
for Plan- og bygningsetaten å forutsi hva som kan antas å være av særlig interesse for bydelen. 
Det bør vurderes om denne bestemmelsen bør utgå. En mulighet er å oversende alle saker om 
mindre vesentlig endring til vedkommende bydel. 
Kommentar: 
Ved å oversende alle saker om mindre vesentlig endring til bydelene kan bydelen selv ta 
stilling til hvilke saker som er av særlig interesse og betydning for bydelen. Dette punktet 
fordrer også en avklaring, jf. kommentar til private regulerings- og bebyggelsesplaner. 
Ny prosess for innsendte planer 
Det er innført ny prosess for innsendte planer. Et av hovedgrepene er å få til en prosess der 
etaten og andre kommunale instanser kommer inn i planleggingsfasen så tidlig som mulig. Bl.a. 
på grunn av bydelenes adgang til å holde seg orientert omsaker på intranett, kan imidlertid ikke 
etaten se at gjeldende avtale trenger revisjon på grunn av den nye prosessen. 
Kommentar: 
Bydelen mener ordningen er et viktig bidrag for å komme tidlig inn i planprosessen og for å 
holde seg orientert om kommende plansaker. Ordningen bør videreføres som i dag. 
Byggesaker 
Det er innført en prøveordning der bydelene, Bjerke, Vestre Aker og St. Hanshaugen i 
byggesaker behandler klager på dispensasjon fra reguleringsplan. Prøveordningen er ennå ikke 
avsluttet og reguleres av egen samarbeidsavtale. Etaten ser det som lite hensiktsmessig å ta 
prøveordningen fra nevnte bydeler inn i den generelle samarbeidsavtalen for prøveprosjektet er 
avsluttet og evaluert og eventuelt innført i de andre bydelene. 
Kommentar: 
Administrasjonen slutter seg til denne vurderingen 
Videre fremdrift 
Administrasjonen mener det er hensiktsmessig at bydelene og Plan- og bygningsetaten møtes 
for å dele erfaringer i forhold til hvordan avtalen har fungert så langt, samt drøfte innspillene 
som har kommet inn i forbindelse med at avtalen nå skal revideres. Administrasjonen henstiller 
Plan- og bygningsetaten om å koordinerer dette arbeidet. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget er positive til at Samarbeidsavtalen mellom bydelene og Plan- og 
bygningsetaten av 14.05.1996 revideres i tråd med endringene i regelverket. 
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Plan- og byggesaker har stor lokalpolitisk interesse og det er viktig å komme frem til en avtale 
som legger forholdene til rette og sikrer samtlige bydelers medvirkningsmulighet.  
 
Bydelsutvalget mener det er hensiktsmessig at bydelene og Plan- og bygningsetaten møtes for å 
dele erfaringer i forhold til dagens samarbeidsavtale, samt å drøfte innspillene som har 
kommet inn i forbindelse med at avtalen nå skal revideres. Bydelsutvalget henstiller Plan- og 
bygningsetaten om å koordinere dette arbeidet. 
 
Bydelsutvalget viser til saksfremlegg med kommentarer i sin helhet. 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Bert Nissen-Meyer/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
 
 
Vedlegg:  
Brev fra Plan- og bygningsetaten av 20.07.2006 
Samarbeidsavtale mellom bydelene og Plan- og bygningsetaten i plan- og byggesaker av 
14.05.1996 
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Sak 34/06    Månedsrapport mai 2006  
 
Arkivsak: 200600404 
Arkivkode: 120.2 
Saksbehandler: Nina Høilund 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Eldrerådet 05.09.06 48/06  
Rådet for funksjonshemmede 05.09.06 16/06  
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 34/06  
Helse- og sosialkomite 05.09.06 35/06  
Barn, ungdom og kultur komite 05.09.06 34/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
Tidligere vedtak i saken: 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
MÅNEDSRAPPORT MAI 2006  
 
 
 
Vedlagt følger bydelsdirektørens rapport for økonomi og tjenesteproduksjon for mai 2006 med 
vedlegg. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport mai 2006 til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Nina Høilund/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef økonomi 
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Sak 35/06    Månedsrapport juni 2006  
 
Arkivsak: 200600404 
Arkivkode: 120.2 
Saksbehandler: Nina Høilund 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Eldrerådet 05.09.06 49/06  
Rådet for funksjonshemmede 05.09.06 17/06  
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 35/06  
Helse- og sosialkomite 05.09.06 36/06  
Barn, ungdom og kultur komite 05.09.06 35/06  
Bydelsutvalget 14.09.06  
 
Tidligere vedtak i saken: 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
MÅNEDSRAPPORT JUNI 2006  
 
 
 
Vedlagt følger bydelsdirektørens rapport for økonomi og tjenesteproduksjon for juni 2006 med 
vedlegg. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport juni 2006 til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Nina Høilund/s/ 
bydelsdirektør        avdelingssjef økonomi 
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Sak 36/06    Budsjettjusteringer - Eksterne budsjettjusteringer til 
Bydel Nordstrands budsjett 2006  

 
Arkivsak: 200501180 
Arkivkode: 121.1 
Saksbehandler: Berit Børsum Bystrøm 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Arbeidsutvalget 28.08.06 36/06  
Medbestemmelsesutvalg 05.09.06 41/06  
Rådet for funksjonshemmede 05.09.06 18/06  
Byutvikling, miljø og samferdsel 05.09.06 36/06  
Barn, ungdom og kultur komite 05.09.06 36/06  
Helse- og sosialkomite 05.09.06 38/06  
Bydelsutvalget 07.09.06  
Eldrerådet 05.09.06 50/06  
 
Tidligere vedtak i saken: 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
BUDSJETTJUSTERINGER - EKSTERNE BUDSJETTJUSTERINGER TIL BYDEL 
NORDSTRANDS BUDSJETT 2006  
 
 
Bydelsutvalget vedtok 15.12.2005 et budsjett for Bydel Nordstrand basert på en budsjettramme 
vedtatt av Bystyret: 
 
Opprinnelig budsjett 2006 Dok 3        kr 694 437 000 
Derav driftsramme     kr 655 441 000 
Derav sosialhjelpsramme     kr   38 996 000 
 
I ettertid har det kommet noen justeringer til denne budsjettrammen – og disse fremsettes til 
Bydelutvalget for vedtak i denne saken. 
 
I Bydelsutvalgets budsjettvedtak 15.12.2005 forelå det enkelte forutsetninger om forventede 
budsjettmidler.  Disse forventede budsjettmidlene er bundet opp i budsjettet og gir derfor ingen 
handlefrihet til annen benyttelse så fremt forutsetningene i Bydelsutvalgets budsjettvedtak 
fortsatt skal gjelde. Avvik mellom det man har forventet og det man faktisk mottar utgjør en 
reell budsjettjustering.   
 
I denne budsjettjusteringssaken har bydelen fått en budsjettøkning som utgjør kr 2 444 000 mer 
enn forutsatt i budsjettet.  Sett i forhold til bydelens økonomiske situasjon anser 
bydelsdirektøren det som korrekt å avsette alle ledige budsjettmidler til å dekke merforbruk.  I 
meldt prognose pr juni 2006 med merforbruk på kr 30 690 000 er det allerede forutsatt at reell 
budsjettøkning avsettes til å dekke merforbruk. 
 
Total budsjettramme etter dette er den nye rammen kr 723 421 000 
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Bydel Nordstrand har hatt følgende eksterne budsjettjusteringer i 2006: 
 
 
1. Byrådssak 1090/06 Virkning av regnskap 2005 økonomisk sosialhjelp + kr    475 000 
 
Byrådet er gjennom økonomireglementets pkt 2.5 gitt fullmakt til å justere bydelenes budsjetter 
for økonomisk sosialhjelp etter at fjorårets regnskap er avlagt.  Bydel Nordstrand er 
underkompensert i forhold til andre bydeler og får kr 475 000 som budsjettøkning til 
økonomisk sosialhjelp.  
 
Budsjettøkningen var ikke forutsatt i vedtatt budsjett for 2006.  Bydelsdirektøren foreslår at 
budsjettmidlene tilføres kostrafunksjon 281 Økonomisk sosialhjelp. 
 
 
2. Bystyrets sak 258/06 Virkning av regnskap 2005 drift   + kr 8 824 000 
 
Derav fra ordinært vedtak      + kr 7 645 000 
Derav fordeling av 15 mill ekstra til bydelene  + kr 1 179 000 
 
Bystyret vedtok i sak 258/06 Virkning av regnskap 2005 en økning i budsjettrammen til Bydel 
Nordstrand på kr 7 645 000.  I tillegg ble det vedtatt å fordele kr 15 000 000 ekstra til bydelene, 
hvorav Bydel Nordstrands andel ble kr 1 179 000. 
 
I BU’s opprinnelige budsjettvedtak for 2006 ble det forutsatt å motta budsjettøkning på  
kr 7 550 000.  Dette ble gjort med begrunnelse i at man forutsatte å få innvilget søknad om å 
dekke siste andel av merforbruk over 2 år.  Bydelsrammen i Dok 3 2006 ble redusert med  
kr 15 100 000 i budsjett som følge av merforbruk 2004.  BU’s vedtak forutsatte altså at 
halvparten, dvs kr 7 550 000 ville bli ettergitt. Bystyret har vedtatt at merforbruket fordeles 
over 2 år. 
 
Bydelen mottar med dette en budsjettøkning som er kr 1 274 000 høyere enn opprinnelig 
forutsatt i budsjettvedtaket.  Bydelsdirektøren foreslår derfor at budsjettmidlene tilføres 
kostrafunksjon 190 Interne serviceenheter.  
 
 
3.  Kommunaldirektørens sak. Kompensasjon nye barnehageplasser i 2005  + kr 5 999 000  
 
Gjelder kompensasjon for videreføring av nye barnehageplasser 2004 og nye etablerte 
barnehageplasser i 2005.  
 
Midlene er i sin helhet forutsatt til barnehagedrift og er medberegnet i prognosene for 2006. 
Bydelsdirektøren foreslår derfor at budsjettmidlene tilføres kostrafunksjon 201 Førskole.   
 
 
4.  Byrådens sak 29/2006  Barn med nedsatt funksjonsevne  + kr 7 165 000 
 
Oslo kommune er tildelt kr 84 025 000 som tilskudd til tiltak for barn med nedsatt 
funksjonsevne i barnehage, hvorav kr 7 165 000 er tildelt Bydel Nordstrand.  Dette er en 
budsjettøkning som er  
kr 165 000 mer enn forutsatt i budsjettet, men midlene er statlige øremerkede midler. 
Bydelsdirektøren foreslår derfor at midlene tilføres kostrafunksjon 211 Styrket tilbud til 
førskolebarn.  
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5.  Kommunaldirektørens sak 17/2006 Psykisk helsearbeid   + kr    600 000 
 
Gjelder fordeling av statlig tilskudd til psykisk helsearbeid. Det forutsettes at midlene 
øremerkes koordinering av bo- og oppfølgingstjenester .  Tiltaket vil bli videreført gjennom de 
ordinære opptrappingsmidlene fra og med 2007. 
 
Bydelsdirektøren foreslår derfor at ekstraordinære budsjettmidlenes tilføres kostrafunksjon 265 
Kommunalt disponerte boliger til bruk ved etableringen av psykiatriboliger i Herregårdsveien 
4. 
 
 
6.  Kommunaldirektørens sak 6/2006 Flyktningetilskudd   + kr 3 011 000 
Gjelder tilskudd til utvidet målgruppe introduksjonsordning og grunnfinansiering av 
Schwensensgate bosenter.   Flyktningetilskudd for 2006 er basert på en fordeling etter 
kvoteandeler for 2006, faktisk oppnådd bosetting i 2005 og grunnfinansiering av 
Schwensensgate bosenter.  
 
Budsjettøkningen var forutsatt i BU’s opprinnelige budsjettvedtak og bydelsdirektøren foreslår 
derfor at budsjettmidlene tilføres kostrafunksjon 275 Introduksjonsordningen. 
 
 
7.  Byrådens sak 5/2006 Psykisk helsearbeid og storbysatsing   + kr 2 285 000 
 
Gjelder utføring av den statlige opptrappingsplanen for psykisk helse og i denne saken fordeles  
kr 40 000 000 til bydelene, hvorav kr 2 285 000 tildeles Bydel Nordstrand. Budsjettmidlene er 
fordelt 75% / 25% etter kostnadsnøkler for hhv Funksjonsområde 1 og 2. For Bydel Nordstrand 
sitt vedkommende gjelder dette  kr 1 701 000 til funksjonsområde 1 og kr 584 000 til 
funksjonsområde 2.   
 
Budsjettmidlene var forutsatt i opprinnelig vedtatt budsjett for 2006. Bydelsdirektøren foreslår 
derfor at kr 1 701 000 tilføres kostrafunksjon 265 Kommunalt disponerte boliger og kr 584 000 
tilføres kostrafunksjon 232 Forebygging, skole- og helsestasjonstjeneste. 
 
 
8.  Kommunaldirektørens sak. Midler til ungdomstiltak 2006   + kr    125 000 
 
Gjelder sentralt avsatte midler til ungdomstiltak fordelt til bydelene i samsvar med strategiene i 
bystyremelding 2/2002 og vedtatt budsjett for 2006.  
 
Bydelsdirektøren foreslår at budsjettmidlene tilføres kostrafunksjon 231 Barne- og 
ungdomstiltak. 
 
 
 
 
9. Kommunaldirektørens sak.  Tilskudd for bruk av turnusleger.   + kr     500 000 
 
Er kompensasjon for deler av enkeltbydelers utgifter tilknyttet turnuslegeordningen.  
Kompensasjonen er forventet i budsjettet for 2006. 
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Bydelsdirektøren foreslår derfor at budsjettmidlene tilføres kostrafunksjon 233 Forebyggende 
arbeid, helse og sosial. 
 
Total budsjettramme etter eksterne budsjettjusteringer 2006: 
 
Ny budsjettramme totalt for 2006      kr 723 421 000 
Derav driftsramme     kr 683 950 000 
Derav sosialhjelpsramme     kr   39 471 000 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1.  Byrådssak 1090/06 Virkning av regnskap 2005 øk. sosialhjelp  

Kostrafunksjon 281 Økonomisk sosialhjelp økes   + kr    475 000 
 
2. Bystyrets sak 258/06 Virkning av regnskap 2005 drift   

Kostrafunksjon 190 Interne serviceenheter økes    + kr 8 824 000 
 
3. Kommunaldirektørens sak. Kompensasjon nye barnehageplasser 2005  

Kostrafunksjon 201 Førskole økes     + kr 5 999 000 
 
4. Byrådens sak 29/2006  Barn med nedsatt funksjonsevne   

Kostrafunksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes  + kr 7 165 000 
 
5. Kommunaldirektørens sak 17/2006 Psykisk helsearbeid   

Kostrafunksjon 265 Kommunalt disponerte boliger økes  + kr    600 000 
 
6. Kommunaldirektørens sak 6/2006 Flyktningetilskudd   

Kostrafunksjon 275 Introduksjonsordningen økes    + kr 3 011 000 
 
7. Byrådens sak 5/2006 Psykisk helsearbeid og storbysatsing   

Kostrafunksjon 265 Kommunalt disponerte boliger økes   + kr  1 701 000 
Kostraf. 232 Forebygging, skole- og helsestasjonstjeneste økes  + kr     584 000 

 
8. Kommunaldirektørens sak. Midler til ungdomstiltak 2006    

Kostrafunksjon 231 Aktivitetstilbud barn og unge økes  + kr    125 000 
 

9. Kommunaldirektørens sak. Tilskudd til turnusleger.    
Kostrafunksjon 233 Forebyggende arbeid, helse og sosial økes + kr    500 000 

 
 
 
 
Per Johannessen/s/       Nina Høilund/s/ 
bydelsdirektør        økonomisjef. 
 

   25


	Møteinnkalling 4/06
	Åpen halvtime
	Informasjon 
	Saker til behandling
	Eventuelt
	Referatsaker
	Bakgrunn
	Forslaget
	Ulike krav til løsning
	Bydelsdirektørens vurdering
	Behov for oppfølging av tidligere uttalelse

	Innledning
	Hovedtrekkene i planprogrammet
	Bydelsdirektørens vurdering
	Opplysninger i henhold til alkohollovens § 1-7 a
	Bydelsdirektørens vurdering
	Plansaker
	Ny prosess for innsendte planer

	Videre fremdrift



